
PROTOKOT- NR LV / 10
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
odbytej w dniu 8 kwietnia 2010 roku

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Jgdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady LV

sesji Rady Mieiskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek orgamzacyjnych Gminy,
sottys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

PrzewodniczEcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnej Urszuli Kruk na sekretarza obrad. Radna
Kruk wyrazrlazgodg.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjgla kandydaturq radnej Urszuli Kruk
na sekretarza obrad.

Ad.2.
Proponowany porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rcdy z poprzednich sesji.
7 . Informacja o realizacji interpelacji r zapylah z poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie wyra2ema zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowei nieruchomoSci

komunalnei poloZonej w JEdrzejowie przy Alei J6zefa Pilsudskiego.
9. Uchwala w sprawie wprowadzenra zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia stawki dotacji

przedmiotowej dla Zaldadu Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci.
I 1. Uclrwala w sprawie wyrazenra zgody na nieodplatne nabycre przez Gminq Jgdrzej6w

nieruchomoSci wchodz4cych w sklad zlikwidowanej JEdrzejowskiei Kolei Dojazdowej.
12. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy poloZonej w obrEbie 07 miasta Jqdrzejowa.
13. Uchwala w sprawie okreSleila szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg

w splacie nale2noSci pieniqZnych maj4cych charakter cywilnoprawny, warunk6w
dopuszczalnoSci pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bpdzie pomoc
publiczn4 oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielania tych ulg.

14. Uchwala w sprawie umiejscowienia Komendy Stra2y Miejskiej w strukturze organizacyjne.j
UrzEdu Miejskiego w Jgdrzejowie.

15. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2010 rok.
16. Uchwala w sprawie trybu udzielania r rozliczania dotacji dla niepublicznych szk6l

podstawowych, gimnazj6w, przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania
przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy JEdrzej6w przez osoby frzyczne lub osoby
prawne inne niz jednostki samorz4du terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli
prawidlowoSci ich wykorzystywania.

17. Uchwala w sprawie przyjqcra rczygnacjr z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady
Miej skiej w Jgdrzejowie.

i8. Uchwata w sprawie wyboru cz\onka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiei w Jgdrzejowie.



19. Sprawozdanie z wysokoSci Srednich wynagrodzefi nauczycieli na poszczegolnych stopniacl-r
awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez GminE JEdrzej6w.

20. Rozpatruenie wynik6w przeprowadzonej ptzez KomisjE Rewizyjn4 Rady Miejskiej
w.lEdrzejowie, kontroli zasadnoSci sporz4dzania dokumentacji technicznej na inwestycje
riezreali'z.o\\'al1e w okresie od2004 do 2008 roku.

2 | . P r zyi gcie zalecen pokontrolnych.
22. Sprawozdame z pracy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskie.i

w JEdrzejowie w roku 2009.
23. Sprawozdanie zpracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w roku 2009.
24. Sprawozdanie z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowra i Opieki Spolecznej Rady

Mie.iskiej w JEdrzejowie w roku 2009.
25. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Unr4 Europejsk4 Rady Miejskiej

w JEdrzejowie w roku 2009.
26. Sprawozdame z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie w roku 2009.
27. Odpowredzi na interpelacje.
28. Sprawy roZne.
29. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski poprosil o zmianq porz4dku obrad polegajqc4 na:
Wycofaniu Pkt.7 ,,lffirmacja o realizacji interpelacji i zctpytar4 z poprzedniej ses.ii""
w zwi4zku z krotkim okresem, jaki min4l od ostatniej sesji.
Wycofaniu Pkt. 16: ,,(Ichwala w sprawie trybu udzielania i rozliczaniu dotacji dla
niepublicznych szkdl podstawowych, gimnazj6w, przedszkoli i innych niepublicznych

.fornt wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Jqdrzejdw przez
osoby.fizyczne lub osoby prawne inne ni| jednostki samorzqdu terytorialnego oraz lrybu
i zakresu kontroli prawidlowoici ich wykorzystywania" - w zwrqzku z wnioskami
komisji dotycz4cymi tej uchwaly, Burmistrz chce przeanalizowac tE uchwatE
i zastanowi6 sig, kt6re z tych wniosk6w mo2na zrealizowa(,. Ta uchwala nie musi byi
w tei chwili uchwalana.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek o wycofanie Pkt. 7 ,,Informocja
o realizacji interpelacji i zapytafi zpoprzedniej sesjf'.
W giosowaniu wziElo udzial20 radnych:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
Wniosek zostal przyj€ty.

20
0
0

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek o wycofanie Pkt. 16: ,rUchwalu
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotctcji dlu niepublicznych szkdl poclstawowyclt,
gimnazjdw, przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego
prowadzonych ns terenie Gminy Jgdrzejdw przez osoby Jizyczne lub osoby prawne inne ni2
jednostki ssmorzqdu terytoriulnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowoici iclt
wykorzystywunifl".
W glosowaniu wziqlo udzia\ 20 radnych:
Z a - 2 0



Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Wniosek zostal przyj €ty.

Przeuocinicz4cy Rady poprosil o odpowiedni4zmiang numeracji kolejnych punkt6w.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Infbrmacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7 . Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na sprzeda2 w drodze bezprzetargowei nieruchornoSci

komunalnej poio2onej w JEdrzejowie przy Alei J6zefa Pilsudskiego.
8. Uchwala w sprawie wprowadzema zmiart w uchwale dotycz4cej ustalenia stawki dotacji

przedrniotowej dla Zaldadu Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie wyrahenrazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
10. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne nabycie przez Gminq Jgdrzejow

nieruchomo6ci wchodzqcych w sklad zlikwidowanej JEdrzejowskiej Kolei Dojazdowej.
11. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy poloZonej w obrgbie 07 miasta Jgdrzejowa.
12. Uchwala w sprawie okreSlenia szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg

w splacie naleZnoSci pienigznych majqcych charakter cywilnoprawny, warunk6w
dopuszczalnoSci pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc
publiczn4 oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielania tych ulg.

13. Uchwala w sprawie umiejscowienia Komendy Stra2y Miejskiej w strukturze organizacyjnej
UrzEdu Miejskiego w Jgdrzejowie.

14. Uchwaia w sprawie zmran w bud2ecie miasta i gminy na 2010 rok.
15. Uchwala w sprawie przyjEcia rczygnacjr z czlonkostwa w Komisji Rewizyjne.i Rady

Mie.iskiej w JEdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie wyboru czlonkaKomisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
17. Sprawozdame z wysokoSci Srednich wynagrodzef nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach

awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gminq Jqdrzej6w.
18. Rozpatrzenie wynik6w przeprowadzonej przez Komisjq Rewizyjnq Rady Miejskiej

w JEdrzejowie, kontroli zasadnoSci sporzqdzanra dokumentacji technicznej na inwestycje
niezreahzowane w okresie od2004 do 2008 roku.

1 9. Przyj qcie zaleceh pokontrolnych.
20. Sprawozdanie z praay Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie w roku 2009.
2 I . Sprawo zdanie z pracy Komisj i Rewizyj nej Rady Miej skiej w JEdrzej owie w roku 2009 .
22. Sprawozdame z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie w roku 2009.
23. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejsk4 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie w roku 2009.
24. Sprawozdanie z praay Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady

Miejskiej w JEdrzejowie w roku 2009.
25. Odpowredzi na interpelacje.
26. Sprawy roZne.
27. Zamkniqcie obrad.



A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr LIV/I 0 z dnia31 marca 2010 roku.

A d . 4 .
1. Radny /.dzislaw Adamczyk powiedzial, 2e w ostatnim czasie syndyk masy

upadloSciowej GS w Jqdrzejowie uregulowal w caloSci swoje naleZnoSci ztytulu podatku
dla gminy. Radny pyta, czy w zwi4zku z tym Burmistrz rozwaZa wykupienie od niego
budynk6w w Rakowie, kt6re sq zn\szczone i nie stanowiE duzej warloSci, natomiast
dzialka jestbardzo atrakcyjna i jest wlasnoSci4 solectwa Rak6w. Przy podziale na dzialki
budowlane i sprzedazy ich, przynioslyby niemale dochody zar6wno dla gminy, jak i dla
solectwa.

2. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy Burmistrz zamrerza uporz4dkowac targowicg
zwierzEcar. Obecnie targ zaczyna sig prawdopodobnie juZ w sobotp w nocy, a koriczy siq
w niedzielQ rano. Tak naprawdE, to juz nikt nie wie, kiedy s4 targi w Jqdrzejowie.
Zastanawiaj4ce jest, 2e Burmistrz nie podejmuje zadnych dzialan, chod problem istnieje
od ponad dw6ch lat. Niezbierane se oplaty, kt6re zasilalyby budzet gminy. Radny uwaza.
2e ju?najv,ry2szy czas, aby zadbac tak o dochody jak i o opiniq o mieScie.

3. Radny Zdzislaw Adamczyk p1ta, kiedy ruszq remonty drog po zimie. Niekt6re z nich po
zimie powinny by6 calkowicie wyl4czone z ruchu. Slychai glosy, 2e mieszkafcy maj4
wystEpowa6 o odszkodowanie do gminy za uszkodzone samochody. Do takich drog
zpewnoSciqnale?y droga Piaski Zawodzie - Kopaniny do drogi powiatowej Rak6w -

Wolica. Takich dr6g w okrEgu radnego jest bardzo wiele; niestety, w bud2ecie na ten rok
nie ma zadnych. Szkoda, 2e przed budzetem Burmistrz nie zdal sobie trochE trudu. by je
zobaczy(, tak jak to czyniqinni burmistrzowie i w6jtowie.

4. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e 30 grudnia 2009 roku skladala interpelacjE
odnoSnie podwyzki cen wody i 5ciek6w. Dostala kserokopig pisma zZWIK podpisanego
przez zastEpcE Pani Kierownik - MariE Cudzilo. W swojej interpelacji radna pyIaLa,
co zostalo zrobione za pieniqdze z amortyzacji - 15 groszy. Radna przypomniala,
ze Srednia roczna sprzeda| Sciek6w, to okotro 650 000 m'. Daje to okolo 100 000 zl
rocznie. Przez 4lata, to jest 400 000. Radna rLwaza,2e zate pieniqdze molna byto kupi6
samoch6d, wyremontowa6 oczyszczalmg.... ,,Panie Burmistrzu. Daje Pan dotacjq dla
wodoci4g6w, narala Pan gminq na straty, bo Scieki sq jeszcze drolsze. W tej chwili
sqo 77 groszy dro2sze - nie wiem, czy Pan to przeliczyt. Na sali sq radm z poprzedniej
kadencji: radny Bilewicz. Swietlik, ZiEbiriski, Pani Barariska. Zwracam sig do Paf,stwa:
przemySlcie to wsp6lnie ze mnqu co sig robi w wodoci4gach, dlaczego my tyle pieniEdzy
dajemy".

5. Radna Janina Szreniawa przypomniala, ze na poprzedniej sesji radny Kgdra zwracal siq
w sprawie wywozu Smieci. Czy Burmistrz nie m6glby przemySled: mo2e coS by z tymi
Smieciami zrobic, a nie tylko karad ludzi. -Ja ju2 dostalam wczoraj teleJbn, kto w1aa47i
Smieci, ale ja nie jestem ani policjantem, ani stra2nikiem miejskim. Mo2e byimy tak
zrobili ieby wszyscy mieszkaitcy placili. Radna zaproponowala, aby wprowadzic uchwalE,
Zeby placic do podatku od nieruchomoSci. We Wloszczowie Burmistrz wprowadzil tak4
uchwaiq i przeszla.

6. Radna Janina Szreniawa pyta, co wodoci4gi robi4 na ul. Zeromskiego. Od
siedemdziesi4tego roku jest kanalizacja na ul. Zeromskiego. -Ja wczoraj palrzq, a oni
remontujq Pana ulicq. Przeiwietlajq knnal - co Pan nie wie o tym, czy Pan udaje. IIe
kosztuje przeiwietlenie takiej kanalizacjiZ Radna poprosila Burmistrza, aby siq tym
zainteresowal.



7 .

8 .

9 .

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze mieszkahcy ul. 3 maja od ul. Kieleckiej do
Kiliriskiego prosz% aby Stra2 Miejska zainteresowala siq t4 ulic4 bo tam chodzi
mlodzie? po pijanemu i wyzywaj4.
Radny Pawel Faryna przypomnial, ze rok temu zostal oddany chodnik na ul. 11
Listopada naprzeciwko zalewu, przez GDDKiA. Niestety, chodnik siE zapada. Radny
prosi, aby wystqpi6 do GDDKiA, albo ze Srodk6w gminy poprawi6 ten chodnik.
Radny Pawel Faryna prosi o ustawienie barierek na ul. Przypkowskiego. Ten problem
poruszany jest od 2007 roku. Radny prosi, aby w tym roku zostalo to zrobione.

10. Radny Pawel Faryna pyta, kiedy bgdzie zrobiony przegl4d park6w i plac6w zabaw.
11. Radny Pawel Faryna przypomnial o wypadkach na skrzy2owaniu ul. Przypkowskiego

i poprosil o wystqpienie do Zarz4du Powiatu o ustawienie tam Swiatel, fotoradaru -

iakichS Srodk6w bezpreczehstwa na tej ulicy.
12. Radny Grzegorz KuSmierz przypomnial, 2e rok temu byl zlohony wniosek do polsko -

szwajcarskiego programu wsp6lpracy o dofinansowanie budowy kolektor6w
slonecznych. Zostal zaopiniowany negatywnie. Radny p14a czy wiadomo, co bylo
powodem; jak trzeba ten wniosek wypetnid poprawnie, Zeby gmina uzyskala takie
dofinansowanie?

13. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, czy Burmistrz wystqpit do Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska o sfinansowanie montazu kolektor6w na budynkach prywatnych.
Czy wyst4pil o spotkanie w tej sprawie do Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska?
Gminy maj4 zapewnienia, 2e jeleh coS zrobi4 to dostan4 takie dofinansowanie. Radny
prosi o zorganizowanie takiego spotkania i poinformowaniu go, aby m6gl bra6 udzial.

14. Radny Grzegorz KuSmierz prosi o przedstawienie kserokopii wniosku, kt6ry zostal
zlohony do polsko szwajcarskiego programu wsp6lpracy na dofinansowanie
kolektor6w sionecznych.

I 5 . Radny Grzegorz KuSmierz pTta czy wiadomo, j aka j est sytuacj a prawna drogi Przys6w -

C i erno, dro gi, kt6r a ter az j e st calkowicie zniszczona.
16. Radny Jan Adamus przypomnial, Ze na ostatniej sesji pytal o zbiorniki malej retencji.

Z posiadanego dokumentu,odczytal, Ze ,,W ramach propozycji do programu malej
retenc.ji dla Wojew6dztwa Swiqtokrzyskiego w obrqbie miasta i gminy Jqdrzej6w w dniu
21 ntarca 2a06 roku z przedstawionych 37 propozycji po analizie sprecyzov,ano I
zasadnicze zadania, miqdzy innymi: nowy zbiornik Chwaicie - W6lka. I,{aleLy dodat, ze
w programie malej retencji na terenie miasta i gminy znajdujq siq takze zadania:
odbudowa zbiornika Jqdrzej6w zalew, odbudowa zbiornika przy Klasztorze
wJqdrzejowie, odbudowa zbiornika w Brusle". Radny py.ta, jak ten dokument ma siq
do udzielonej mu odpowiedzi,bo zarzucono mu, 2e o budowie zbiornika w Brusie nie ma
nigdzie mowy.

17. Radna Urszula Kruk poinfotmowala, ze w lutym odbylo siE posiedzenie Rady Spolecznej
ZPOZ. Dowiedziala sig, 2e rehabilitacja podlegajqca ZPOZ jest zadlulona. Problem
polega na tym, 2e za rok 2009 jest okolo 3 000 nadwykonari, zaktore NFZ nie zapLaciL.
Punkt rehabilitacyjny wymaga remontu. Z tego punktu korzystaj4 nie tylko mieszkafcy
naszej gminy, ale calego powiatu. Warunki w tym punkcie s4 o wiele lepsze niz na ul.
Armii Krajowej. Radna prosi, aby Burmistrz zwr6cil sig do Zarzqdu Powiatu o jak4S
formE finansowania tego punktu, np. wyposa2enia, aby m6gi on slu2yd mieszkafcom
powiatu.

18. Radna Urszula Kruk pyta, kiedy bEd4zakupione kosze na nowo wyremontowane ulice:
Pilsudskiego, S*. Barbary.

19. Radny Pawel Olszak przypomnial,2e na ul. Kiliriskiego istniej4 pozostaloSci po bylej
stacji paliw. Pan Olszak uwa1a,2e Burmistrz powinien wyst4pic do wlaSciciela obiektu



o rozbi6rkE tego obiektu. Obowi4zek taki ma umocowanie w przepisach ochrony
Srodowiska. PozostaloSci te mogq stwarzac zagrohenie dla Srodowiska i szpec4 otoczenie.

20. Radny Pawel Olszak powiedzial, ze pod koniec ubiegtego roku Archiopactwa Cysters6w
zwr6cilo sig do Burmistrza z proSb4 o wykonanie parkingu przy ul. Wilanowskiej, z tylu
za Klasztorem. bgd4cej drog4 gminn4. Burmistrz chyba w og6le nie odpisalby na ten
wniosek, gdyby temat nie zostal poruszony na Komisji Budzetu. gdzie Komisja
zobowrqzala Burmistrza do zajgcia siq spraw4 do korica marca. Pan Olszak przypomnial,
Le w bieaqcym roku przypada 800 - lecie Archiopactwa. Pod koniec sierpnia planowana
jest duza uroczystoS6, w kt6rej udzial potwierdzil Kardynal Dziwisz i wysokiej rangi
osobistoSci. Wszyscy m6wi4 2e Klasztor jest perelk4 Jqdrzejowa. Byta wyemitowana
dwuzlot6wka. Chwalimy siE JEdrzejowem, gdy przyjeZdZalq goScie zagraniczni, czy
z innych teren6w Polski. Burmistrz ich zaprasza, pokazuje zabytkowe organy i obiekt.
Dlatego Pana Olszaka dziwi podejScie Burmistrza do podari skladanych przez Opata.
Albo pada odpowiedZ, 2e zostal zlohony zly wniosek, nie tej treSci, co trzeba, albo 2e nie
da sig tego zadania zrobi(, z innych przyczyn. Zwracaj4c sip do Burmistrza Pan Olszak
powiedzial, Ze trzeba zrozumie(, i2 ksiqdz powolany jest do innej poslugi i byd moze
wniosek byt faktycznie niepelny, czy nie tak napisany, ale po to jest Urzqd, \eby
pokierowa6 danego interesanta, jak ten wniosek tzeba wypelnid. To nie w Klasztorze jest

zatrudniona osoba do pozyskiwania funduszy, tylko ta osoba powinna byi zatrudniona
w IJrzqdzie. Dlaczego w innych gminach da siE dofinansowa6 tego typu obiekty, czy
zmienia6 ich otoczenie, a w Jqdrzejowie sig tego nie da zrobic? Pan Olszak jako urzEdnik
wie jak siE zalatwia petent6w, czasem podania s4 kierowane nie tak, iak trzeba, ale to
urzqdnik ma wysnud, co z tego podania wynika, czego petent oczekuje i odpowiednio go
pokierowai. Radny pyta, czy Burmistrz zamierza podj46 jakieS kroki w celu poprawienia
otoczenia tego obiektu.

2l.Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e p6ltora roku temu Burmistrz kilkakrotnie
wnioskowat do Rady o likwidacj E Zakladtt Uslug Komunalnych, uzasadniajqc zlq
kondycj4 jednostki i tym, 2e przynosi straty. Radni nie chcieli sig na to zgodzic,
na komisjach stawiali r62ne wnioski widzqc mo2liwoSci poprawy s1'tuacji. Wykazywali,
2e problem me le2al po stronie zaHadu, tylko w zlej organizacjr ze strony Burmistrza,
poniewaz pieni4dze wypracowane przez zaklad byly mu zabierane. Zwigkszalo mu siq
zadanra nie dajqc na to pieniqdzy. DziS okazuje sig, 2e zaklad wyszedl na prost4
pracownicy wyspecjalizowali siq w robieniu chodnik6w - robi4 to taniej ni2 prywatni
przedsiqbiorcy i nawet lepiej. Pan Olszak pyta, jaka jest dziS opinia Burmistrza na temat
funkcj onowani a te go zakladu.

22. Radny Pawel Olszak przychyla sig do interpelacji Pana Faryny i Pani Kruk. Na ostatniej
sesji byla poruszana sprawa czystoSci przy ulicach, braku koszy przy przystankach,
nieprzyciEtych drzew. Nale2y dokona6 przegl4du park6w, bo Burmistrz doinwestowuje
park 700 - Lecia, i dobrze, ale dlaczego zapomina o innych parkach? Na osiedlu
ZamoScie w tej kadencji zostaly postawione dwie lawki. Nie ma tam nawet jednego

kosza. Pan Olszak przypomnial, 2e zar6wno on jak i radny Faryna wnioskowali
o ustawienie lawki wzd\u2 dojScia do przejScia pod torami - nie ma jej do dziS. Radny
prosi, aby siq tymzajV(,.

23. Radny Krzysztof Swietlik zapytal, azy Burmistrz dokoriczy boisko w Zagaju
przypominajqc, 2e na ostatniej sesji Burmistrz publicznie oSwiadczyl, 2e skonczy. Pan
Swietlik jut nie ma sily chodzic i prosi6 urzgdnik6w o przyslanie r6wniarki
i rozr6wnanie 8 samochod6w ziemi. Przyjdzie maj, trawy sig nie posieje - trawa jest juz

kupiona - i znow temat odskoczy w niepamig6.
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24.

25 .

Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, 2e zwr6cili siq do niego mieszkaficy osiedla
w Zagalu, a radny wielokrotnie zwracal siq do Burmistrza, w sprawie ziemi, kt6ra zostala
wywieziona po oczyszczalni Sciek6w. W tej chwili zrobllo siq tam dzikie wysypisko.
Mieszkaricy mowi4 2e jak Burmistrz nie zajmre siq t4 spraw% to Sci4gn4 telewizjE.
Radnl r\dam Czajor przypomnial, 2e Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku
Publicznego wielokrotnie skladala wnioski o budowq mieszkair socjalnych. Pan Czajor
wie, ze nie ma pienigdzy, ale przecie2 moZna zacirynq(, kredyt, sprzedad niekt6re
nieruchomoSci, np. na Jana Pawla II, trzeba sig zastanowi6, co z nieruchomoSci4
w Zagaju. Na ostatnim posiedzeniu komisji Kierownik ZUK wyjaSnil, ile bgdzie
kosztowai wyremontowanie na ul. Kieleckiej praktycznie ,,kom6rki". Nie ma sensu
wkladai pieniEdzy w rozwalaj4ce siE budynki - to jest marnotrawstwo pieniqdzy. Trzeba
zaj4c sig to spraw4 i w tym roku chodby zrobic plany, aw przyszlej kadencji rozpoczqc
budowq mieszkari socjalnych. Te pieniqdze siQ znajd4 chodby ze zbycia tych
nieruchomoSci - jest wiele nieruchomoSci nalezqcych do gminy, w kt6rych s4 mieszkania
socialne ttrzeba to w koficu wyprowadzid ze SrodmieScia. Do mieszkafi socjalnych id4
przewaanie ludzie z eksmisji. To s4 ludzie, ktorzy se roszczeniowi, nie plac4
a w Sr6dmie6ciu jest najwiqcej mieszkari socjalnych. Trzeba pomalu siq przygotowywa6
do przejqcia - bo za 4 lata bgdzie moilna przejq(, - nieruchomoSci kolo muzeum. Tez
trzeba bgdzie pomySle6 o tym, aby zlikwidowa6 tam mieszkania socjalne. Prasa pisze,
2e zmniejszyla sig ilo6i turyst6w w Jgdrzejowie. Jak sig ma nie zmniejszy6, skoro
najpierw reklamujemy muzeum i obok dodatkow4 atrakcjq ,,bidamieszkania". Radny
prosi, aby siq nad tym zastanowi6, pomimo, 2e to koniec kadencji, podjqc jakieS

dzia\ania, bo bEdzie to odkladane w nieskoriczonoS6.
26. Radna Maria Barariska przypomniala, 2e w listopadzie skladala interpelacjq zwiqzanq

zprzeglqdem przystank6w autobusowych. Dostala w6wczas odpowiedZ, 2e do kofrca
grudnia przeglqd zostanie wykonany i ubytki zostan4 naprawione. .Iest kwiecief.
Przystanki s4 w takim samym stanie, mohe nawet gorszym. Radna prosi, aby dokonac
przegl4du i uzupelni6 ubytki.

27. Radna Maria Barariska przypomniala, 2e korty w parku przy ul. Barbary zostaly przejEte
ptzez gmrng i zapytala, co dalej. Zaczyna sig sezon, mieszkaficy chcieliby skorzysta6
ztych kort6w, a nie wiedzqgdzie sig uda6, czy bgdzie ktoS tym zarzqdzal, czy nadal
trzeba siq zg\.aszad do Relaksu.

28. Radny Teodor Kot kolejny taz pyta o zbiornik przecrwpo?arowy w Mnichowie.
Po wiosennych roztopach pracownik Urzgdu stwierdzil, 2e sytuacja jest nieciekawa.
bo woda przelala siE, powoduj4c podtopienia lokalnych uj96 wody. Prawdopodobnie
Sp61ki Wodnej nie bEdzie sta6 na wykonanie remontu tego zbiornika. Dlatego radny
zwraca siq do Burmistrza z proSbq o konkretne zainteresowanie siq tym tematem,
bo w roku nastqpnym w okresie wiosennym sytuacja siq powt6rzy. Sprawa ci4gnie siE
od ponad dwoch lat, a Pan Kot nie widzi Zadnego zainteresowania ze strony Urzgdu, poza
tym, Le jedzie pracownik, dokonuje oglEdzin, stwierdza fakt, ze taka sl.tuacja ma miejsce.
Radny prosi Burmistrza, aby w tym roku znalazl Srodki na wykonanie kompleksowego
remontu tego zbiornika.

29. Radny Robert Kruk przypomnial, ze pytal o lewoskrgty na ul. ParIyzant6w. Otrzymal
odpowiedz, 2e do korica roku bEd4 wykonane. Radny pyta czy bEd4 wykonane, a jeSli

tak, to kiedy.
30. Radny Roberl Kruk pyta, kiedy bqd4 wykonane remonty bieZqce plac6w zabaw. Jest

wiosna i dzieci zaczynaj4 korzystad z tych plac6w zabaw. Radny prosi o interwencjq
w tej sprawie.



31. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e w 2005 roku zarzqdzeniem Burmistrza zostala
powolana Gminna Komisja Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych. Do chwili
obecnej dziala ta sama komisja. W 2008 roku na miejsce doktora Boguslawskiego zostal
powolany nowy czlonek. Radna prosi, aby Burmistrz przedstawil Radzie, kto jest tym
czlonkiem komisji i jakie trzeba spelnii kryteria Zeby sig ,,tam wsunqc". ,Czy trzeba
pic"?

A d . 5 .
Radny Adam Czqor zapytal, jakie kryteria s4 brane pod uwagE przy ustalaniu ceny

za dzierlawE nieruchomoSci gminnych. Przy ul. Krasiriskiego cena zostala Wznaczona na 126 zl
w stosunku miesiqcznym. Odbiega ona wysokoSci czynszu przedstawionej w informacji.
dotycz4cej innych nieruchomoSci.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
odpowiedzial, ze wysokoS6 czynszu dzierLawnego jest ustalana kaLdorazowo po dokonaniu
analizy dochodowoSci danego terenu, jego przeznaczenia bqd? moZliwoSci wykorzystania.
W tym przypadku teren mial by6 wydzierzawiony na parking dla klient6w warsztatu. Podana
cena jest do negocjacji.

Radny Adam Czapr zwr6cil uwagQ, 2e klienci i tak tam stawiaj4 samochody,
a po wydzierzawieniu teren bylby uporz4dkowany. Byloby to wigc zpo?ytkiem dla gminy.

Radny Krzysztof Swietlik zwrScll uwagQ na to, 2e Burmistrz podpisal umowQ
na wyciqcie 2 drzew przy ul. Jasionka na kwotq 6 100 zl. Radnego dziwi tak wysoka kwota.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Remont6w Marta Pgdzik - Prawda wyjaSnila, 2e kwota
wynika zbardzo trudnych warunk6w wycinki: obecnoSd kabli, koniecznoSc u?ycia zwyzki. O tE
wycinkq wnioskowano od dw6ch lat.

Radny Andrzej Hatny odnoSnie Pkt 70 r 72: jeden m6wi o podpisaniu umowy
z inspektorem nadzoru na wszystkie remonty ulic, dr6g i chodnik6w na terenie miasta i gminy,
a drugi dodatkowo na ul. Armii Krajowej, Mieszka I, Dojazd i Boleslawa Chrobrego. Radny
prosi o wyjaSnienie.

Naczelnik Marta Pgdzik - Prawda odpowiedziala, 2e umowa na zadanie inwestycyjne:
przebudowa ul. Armii Krajowej, Mieszka I, Dojazd i Boleslawa Chrobrego jest potraktowana
odrqbnie ze wzglEdu na wielkoSd i wartoS6 inwestycji. PostEpowanie na wylonienie inspektora
nadzoru tego zadania bylo prowadzone wczeSniej. W tym przypadku jest inna specyfika nadzoru,
inny zakres rob6t.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak w zwiqzkuztym na przebudowp ul. Reymonta
i Przemyslowej r6wnie?bqdzie odrgbny inspektor nadzoru.

Naczelnik Marta Pgdzik - Prawda odpowiedziala, 2e bEdzie odrqbne postgpowanie
i odrqbny inspektor nadzoru.

Radny Roberl Kruk - odnoSnie punkty 40 informacji zapytal, czy w zwiqzku z tym, 2e
jesteSmy udzialowcami gmina bgdzie ponosid koszty.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzia\, 2e kolejka, jako sp6lka, aby mogla zlo2y(
wniosek, musiala mie6 prawo dysponowania gruntem. Takie prawo gmina dala, natomiast o tym,
czy grnina bgdzie finansowad, zdecyduj4udzialowcy na walnym zebraniu.

Wipcej uwag nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzedniej sesji.



A d . 7 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Jan Ziqbiriski

Burmistrz Marek Wolski zapytal Burmistrza, jakie jest jego zdanie na temat projektu uchwaly,
a przedstawicielkq Zakla&t Doskonalenia Zawodowego, czy o5rodek w Jgdrzej owre zamrerzaiq
rozbr-rdowywac.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze projekt uchwaly nie zostal przygotowany
na wniosek Burmistrza; jest to tylko i wylqcznie wola Rady. Burmistrz przypomnra| ze juz

przedstawiat, jakie s4 z tego korzySci
Przedstawicielka Zakladu Doskonalenia Zawodowego powiedziala, ze oSrodek ma za

sobq kilkanaScie lat dzialalnoSci. Gdyby nie zaleLalo na jego rozwoju, to nie zaistnialy by
wydarzenia, kt6re mialy miejsce w ostatnich latach. Kilka lat temu podjgto decyzjq, aby oSrodek
byl oSrodkiem samodzielnym, a ptzez to wkomponowywal siQ w Srodowisko lokalne
nraksymalnie dobrze. Zabiegano o stworzenie wlasnej bazy szkoleniowej. W latach
poprzedzai4cych wybudowanie oSrodka korzystano z pomieszczeh dzierZawionych. Zabiegame
o wykupienie nieruchomoSci ma na celu mozliwo3ci rozwoju oSrodka. Wiadomo, 2e inaczej siE
rzqdzi na swoim wlasnym, ainaczej nawlasnym, ale nie do kot'rca- ataka sytuacja jest dziS.
Mozna dlugo opowiada6, jak oSrodek rozwija dzialalnoSd merytorycznaL. Misja zwiqzanq
z dzialalnoSci4 na tym terenie jest, aby ZDZ uzupelnial ofertq oSwiatow4 plac6wek publicznych
i niepublicznych; aby o6rodek swoj4dzialalnoSi rozwijal w tym kierunku, w jakim rozwija sig
nowoczesna Europa i nowoczesny Swiat. Ta nowoczesnoSd jest zwiqzana z tym. 2e edukacja
w przyszloSci bEdzie sprawa najistotniejszE dla wszystkich. Edukowanie w najbliZszym czasie,
to bEdzie gl6wnie edukowanie doroslych. ZDZ w ka2dym powiecie chce stwarzai Srodowiskom
lokalnym wiqksze szanse na to, Zeby siq ksztalci6; mied nowoczesny oSrodek. Daje to wiEksze
szanse na lepsz4 pracQ, na lepsze dochody, na wigkszy standard Zycia, na wiqkszy udziat
w rozwoju lokalnym. W ostatnich latach wielkie dzialania ZDZ sqzwiqzane z pozyskiwaniem
funduszy unijnych na ksztalcenie. Oferta ZDZ jest szeroka. W JEdrzejowie oSrodek zostal
wybudowany za 3 ml zl i chce nadal sig rozwijad. Bqdzie siq to wrqzae rownie? ze
zwiEkszeniem miejsc pracy. Osoby korzystajqce z oferty oSrodka skorzystaj4 z komunikacji
miejskiej, zrobiqzakupy, wiEc rozwoj oSrodka i dzialalnoSci bqdzie slu2yl r6wnie2 Srodowisku
lokalnemu.

Radny Jan Zipbrhski zapltal, czy bqdzie w planie budowa sali gimnastycznej, sal
lekcyjnych itp.

Przedstawicielka ZDZ odpowiedzia\a,2e w zwi4zku z zamiarcm rozwlania oferty bQdzie
potrzebna baza sportowa. Docelowo planowane jest stworzenie w JEdrzejowie bazy
egzaminacyjnej dla calego wojew6dztwa.

Radny Adam Czajor przypomnial, 2e ZDZ zaczS inwestowac w Gminie Sqdzisz6w.
Radny poprosil o konkretn4 odpowied2 dotyczqcqplanowanego rozwoju oSrodka w JEdrzejowie,
nie w Powiecie Jgdrzejowskim.

Przedstawicielka ZDZ odpowredziala, 2e ZDZ w Powiecie Jpdrzejowskim nie zamierza
tworzyi zadnego innego oSrodka; moze kiedyS trzeba bqdzie tworzyc filie. Z uwagi
na zmieniai4ce siq przepisy dotycz4ce doksztalcania kierowc6w jeden z partner6w z Warszawy
zwrocrl siE z zapytaniem o mozliwoSd pozyskania w Wojew6dztwie Swigtokrzyskim bazy
do stworzenia o6rodka doskonalenia kierowc6w zawodowych. Jest to sprawa nieaktualna

i ze strony ZDZ Zadnych inwestycji nie bqdzie.
Radny Robert Kruk zapytal, jak wygl4da sprawa wlasnoSci w innych oddzialach

Woj ew6dztwa Swiqtokrzyskiego.
P rzed stawi c i elka ZD Z o dpowiedziala, 2e J gdr zej ow j e st wyj 4tki em.
Wipcej uwag nie zgloszono.
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Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Radca prawny Wieslaw Zaga\a zaproponowal, aby po sformulowaniu ,,Rada Miejska

w Jgdrzejowie uchwala" dopisa6:. ,,co nastqpuje", i poprawi6 stylistycznie zapis w $ l'. ,,Wyrazit
zgodq na sprzecluz u, drodze bezprzetargowej na rzecz ZaHadu Doskonalenia Zawodowego
v, Kielcach nieruchomoit komunalnq poloionq w Jgdrzejowie przy Alei J6zefa Pilsudskiego,
oznaczonq w- rejestrach ewidencji gruntdw obr. 04 miasta Jqdrzejowa jako dzialka Nr 524
o powierzchni 0,1072 ha. "

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak, w zwi4zku z tym, ze wszystkie uchwaly s4
parafowane, a ta nie, zapytal czy prawnie jest ona prawidlowa.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze pod wzglqdem prawnym projekt
uchwaty j est prawidlovry.

Przewodniczqcy Rady zapytaL radcg prawnego, czy nale?y odczytac projekt uchwaly
w wersji poprawionej przed poddaniem pod glosowanie.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, Ze zaleZy to od woli przewodniczqcego.
Przewodniczqcy poprosil o ponowne odczytanie projektu uchwaly z naniesionymi

poprawkami.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Wigcej uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr LV/404l10 w sprawie wyra2enra

zgody na sprzeda? w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci komunalnej poio2onej
w JEdrzejowie przy Alei J6zefa Pilsudskiego, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 4
/Uchwala nr LY 1404110 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1110 oglosil przerwE
trwaj4c4 do godziny 1 130.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczyta\ projekt uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkg polegaj4cq na dopisaniu w zalqcznrku

do slowa ,,ZalqczniV' sl6w ,,nr 3".
Wigcej uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg Nr LV/405/10 w sprawie wprowadzenia

zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zaktadu Uslug
Komunalnych w Jqdrzejowie, nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr LY l405ll0 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodmczqcy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Mie.jska w Jqdrzejowie powziqla uchwalg Nr LV/406/10 w sprawie wyrazenia

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr LY1406110 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Wiceprzewodniczqcy
Uwag nie zgioszono.
Wiceprzewodnicz4cy
Uwag nie zgloszono.
W gtosowaniu wziElo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg Nr LV/407l10 w sprawie wyrazenia

zgody na nieodplatne nabycie przez Gminq Jgdrzejow nieruchomoSci wchodzqcych w sklad
zlikwidowanej Jgdrzejowskiej Kolei Dojazdowej, nastgpuj4c4iloSci4glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LY 1407ll0 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Robert Kruk powiedzial, ze Komisja Rewizyjna i Komisja Budzetu wnioskowaly

o nadanie takiej nazry, o jak4prosili mieszkaricy.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

powiedzial, ze wlaSciciele jednego z dom6w na tym terenie wnioskowali o nadanie nazwy

,,Osiedle sloneczne Wzg6rze". Burmistrz proponuje nazwe ,,Osiedle G6rki Grabowskie"
poniewaz jest to nazwa tradycyjnie u?ywana wipkszoS6 z mieszkahc6w Jgdrzejowa potrafi jq

dokladnie zlokalizowa6 i umiejscowii. Tradycja powinna zostad zachowana.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, czy zamiast nazwy ,,Osiedle G6rki

Grabowskie" nie proSciej byloby,,Ulica G6rki Grabowskie" - bo bpdzie ulica Osiedle....
Proponuje siE tq samq rtazwedlatrzech ulic. Podobne sltuacja jest na osiedlu Zamoicre, gdzie
jest ulica Osiedlowa skladaj4ca siE z dw6ch ulic, co powoduje problemy ze znalezieniem
miejsca. Poza tym nadawana jest nazwa ulicy. Co to jest ulica jest ulica jest zdefiniowane
w ustawie o drogach publicznych. Pan Olszak pyta, czy te przejqte paski spelniajq wymogi
ulicy. Samoch6d, ktory np. przez pomylkg wjedzie na koniec tej ulicy, bqdzie musial wyjechai
na wstecznym biegu, bo nie ma gdzie zawr6cic. Moze nale2alo zrobic polqczenie, czy
przedstawii inn4 propozycjg. Pan Naczelnik na posiedzeniu komisji m6wil, ze osoba wyst4pila
o przekazanie i gmina musi przejq(,. Pan Olszak vwaza, 2e nie zawsze. Jeheli coS nie spelnia
wymog6w?

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, ze zaproponowana nazwa jest nazw4
wlaSciwq. Osiedle dlatego, 2emejest to, jak radny slusznie zauwa?yl,jedna ulica, ale zesp6l
zorganizowany. OdnoSnie problemow z trafreniem pod wskazany adres - jest to sprawa bardzo
prosta do rozwiqzania: wystarczy wtaficiwie te nieruchomoSci oznaczy6. OdnoSnie parametr6w

Rady Marek Zy gan odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.

Rady Pawel Olszak odc4tal projekt uchwaly.
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ulic miejskich Pan Abramowicz nie wre, czy te nieruchomoSci bgd4 spelnia6 parametry
okreslone w ustawie o drogach publicznych i nie jest to rzeczqnajwa2niejszq; nie jest to rzeczq
istotnq. Gmina jest wlaScicielem tych nieruchomoSci. Rada Miejska vnryrazlla zgodE na nabycie
tych nieruchomoSci nieodplatnie do zasobu. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby ta nieruchomoSi
stanowila dojazd do nieruchomoSci prywatnych. Nic nie stoi r6wnie2 na przeszkodzie, aby
gmina inwestowala w infrastrukturg drogow4 Zeby to nowopowstale osiedle rozwijai.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e nre moze siE zgodzic ze
stwierdzeniem Naczelnika, 2e nie badal, czy to jest zgodne z ustaw4 o drogach publicznych.
Podobny problem jest z ul. Sgdka, gdzie pas drogowy jestza w4ski itrzeba siE zastanawiad, co
zrobi(. Ogrodzenia se przy samym pasie drogowym. Pan Olszak uwaza, 2e nale2y
odpowiedziec. czy spelni wymogi ulicy, bo nadawana jest nazwa ulicy, a nie ScieZki czy
deptaka. Ie|eli ulica, to ma spelniai wymogi ulicy.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e nie moze siq z tym zgodzic, ale
chcialby uspokoid radnego, poniewaZ drogi powstale przez podzial i przekazanie przez osobq
prywatn4 s4 wystarczaj4ce dla zapewnienia bezpiecznego dojazdu do nieruchomoSci przy tych
drogach. Pasy drogowe se szersze, niz 4,5 m.,; tak4 szerokoSi ma ul. SEdka.

Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego Dariusz Trelif,ski powiedzial, ze
pojEcie ulica rueczywilcie jest zdefiniowane w ustawie o dogach publicznych, ale
przewodniczqcy chyba mial na mySli uchwalg w sprawie zahczenia drogi do dr6g publicznych.
Zgodnie z przepisami, zeby dana droga byla zaliczona do drogi kategorii publicznej, musi mie6
co najmniej l0 metr6w. Ta droga mohe wiEc by6 wlasnoSciqgminy, stanowii miejsce publiczne.
ale niekoniecznie musi by6 uchwal4 zaliczona do dr6g publicznych, a moze miec uchwal4
nadan4 nazwQ.

Radny Adam Czajor uwaZa, 2e tak jak jest problem z ul, Dr. Sqdka, tak bqdzie
w przyszloSci problem tu. Darowizny niekoniecznie trzeba przyjqc, ale iak siE przyjmie to trzeba
ponosi6 odpowiedzialnoS6. Jeheli ktoS chce przekazac na wlasnoSd miasta - niech to przekazanie
bgdzie sensowne, Zeby potem miasto nie mialo ztego klopotu.

Naczelnik Wojciech Abramowicz przypomnial, 2e sprawa zasadnoSci przyjEcia tej
darowizny byla analizowana ptzez Radp Miejsk4. Rada Miejska uznal.a, 2e zasadnym jest
przyjqcie tych pas6w drogowych do zasobu komunalnego.

Radny Grzegorz KuSmierz zapyta\' kim jest Pan Grabowski, bo jeheli wla5cicielem
grunt6w, kt6re sprzedal mieszkaficom, to jak molna nadawac jego nazwE. Nazwq ulicy nadaje
siq bohaterom narodowym.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e ,,G6rki Grabowskie" jest to nazwa zv'ryczajowa.
WiEcej uwag nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powziEla uchwalq Nr LV/408/10 w sprawie nadania nazwy

ulicy polozonej w obrgbie 07 miasta JEdrzejowa, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - I
Wstrzymalo siE - 9
/Uchwala nr LY l408ll0 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zy gan o dczytal
Uwag nie zgloszono.

Za

uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewiez, ze wzglgdu na obszernoS6 tej uchwaly
zapytal. czy jest koniecznoSi odczytywania jej treSci.

Radni odpowiedzieli,2e nie ma takiej koniecznoSci.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE Nr LVl409/10 w sprawie okreSlenia

szczeg6lowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie nale2noSci pieniq2nych maj4cych
charakter cywilnoprawny, warunk6w dopuszczalnoSci pomocy publicznej w przypadkach,
w kt6rych ulga stanowi6 bgdzie pomoc publiczn4 oraz wskazania organu lub osoby
uprawnionych do udzielania tych ulg, nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LY l409ll0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczTtal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2O radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE Nr LV/410/10 w sprawie umiejscowienia

Komendy Straay Miejskiej w strukturze organizacyjnej Urzgdu Miejskiego w Jqdrzejowie,
nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2
/Uchwala nr LY1470/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor wnioskuje o godzinn4 przerwQ, poniewaZ ta uchwala byla juZ raz

glosowana, byla odrzucona w caloSci, zmian Zadnych nie ma. Pan Czajor uwa?a, 2e radni
powinni miei mozliwoSi naradzid sig.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e jedni radni dostali coS z wodoci4g6w, inni nie.
Radna pyta, do kogo ma siq zwrocii.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak wyjaSnil, 2e otrzymal pismo adresowane do
Pana Burmistrza w nawiqzaniu do tej uchwaly, aby dokona6 zmian na uszczelnienie kolektora
C. W rozdzielniku jest podane: Przewodniczqcy rady Miejskiej, Wiceprzewodnicz4cy Rady
M i ej skiej, Przewo dni czqcy po szcze golnych Komi sj i Rady Miej ski ej .

Radna Janina Szreniawa zapytala Burmistrza, czy nre pamiEta, 2e byl przeSwietlany
i uszczelniany kolektor C.

Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, ze pismo przez Kierownika ZWIK zostalo wyslane po
ostatniej sesji w odpowiedzi na rolne postulaty radnych na tej sesji. Pani Kierownik
wypowiedziala siq na temat stanu kolektor6w.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak zapTtal, czemu nie otrzymali wszyscy radni;
kiedy siE mieli zapoznal, skoro nie bylo posiedzeri komisji?
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Radna Maria Barariska powiedziala,2e czlonkowie poszczeg6lnych komisji nie wiedz4
co te pisma zawierajar. DziS s4 zmiany w bud2ecie w takim ksztalcie jak na ostatniej sesji. wiqc
jak radni majq glosowad?

Radny Grzegorz KuSmierz mial mo2liwoS6 zapoznania sig z treSci4 tego pisma. Pismo
jest Zle skonstruornane: jest podane ile za metr, ale nie jest podana wnioskowana kwota.

Radny Jan Zipbinski wnioskuje o odrzucenie uchwaly w caloSci. Burmistrz albo
niepowaznie traktuje Radp, albo mial za malo czasu, aby po ostatniej sesji opracowad zmiany,
kt6re bylyby kompromisem pomiqdzy Rad4a Burmistrzem.

Burmistrz Marcin Piszczek odnoSnie pisma z ZWIK wyjaSnil, 2e Pani Kierownik
przedstawila takie pismo, poniewaZ radni dyskutowali na temat potrzeb, kt6re sq na terenie
gminy, ale trzeba pamigtad, 2e przygotowywana jest koncepcji na oczyszczalniq Sciek6w i -w

tym roku- przetargu na t4 oczyszczalniE. Nie da siE wybudowa(, oczyszczalni o takich
parametrach, kt6re zostaly zalohone w koncepcji,bez uszczelnienia - nie tylko - kolektora C..
Trzeba bEdzie to wziqi pod uwagg przy kolejnych zmianach w bud2ecie I przeznaczyc na to
Srodki. Jeaeli system nie zostanie uszczelniony, to zalo?one na oczyszczalni parametry nie
zostanq osi4gniEte. Wtedy pozwolenie na budowq, pozwolenie wodnoprawne, pozwolenie na
funkcjonowanie bEdzie mozna... ,,wloLyc do but6w". Uszczelnienie kolektor6w nale?y
wykona6 przed wybudowaniem nowej oczyszczalni. W tym kontekScie naleZy traktowai to
pismo.
JeLeIi chodzi o treS6 uchwaly, to sqrzeczy, na temat ktorych moZna dyskutowai, ale s4 tzeczy.
kt6re dyskusji nie powinny podlega6. To nie jest kwestia emocjonalnego traktowania
zwigkszonych Srodk6w na oSwiatE - wiadomo jakie byly przyczyny. Nie podlega dyskusji
przeznaczenie 60 000 na LGD - jest to w interesie wszystkich. Bez przygotowania projekt6w
nie mozna aplikowad o Srodki zewnEtrzne. 140 000 na realizacjQ programu ,,radosna szkola" *

moge byi pewne emocje, poniewa2 tak siE zlo?ylo,2e trzy szkoly miejskie zloZyly wnioski, ale
szkoly wiejskie r6wnie2 przygotowuj4projekty i nie bEdzie emocji. Jeheli kuratorium uzna,2e te
projekty sq wartoSciowe, dostan4 dofinansowanie; w przyszlym roku bEdziemy siq martwid
o wklad wlasny. Obecnie przyznano 200 000, a wklad wlasny to co najmniej 50 o/o. Jeheh chodzi
o tereny inwestycyjne, to wiadomo jakie obowi4zki gmina na siebie wziEla i jakie byly
uzgodnienia z inwestorami. Srodki w bud2ecie s4 niewystarczaj4ce, ale trzeba to zaczqc.
W projekcie uchwaly s4 r6wnie2 przesuniqcia na remonty bieZ4ce po to, aby poprawi6 stan dr6g
po ciEzkiej zimie. Z og\,oszenrem przetargu trzeba poczeka6 na decyzjE Rady. Burmistrz wie, ze
narosly emocje wokol tej uchwaly, ale ta uchwala pozwoli jak najszybciej przyst4pi6 do
pewnych prac, a ona w wiqkszoSci nie budzi emocji.

Burmistrz Marek Wolski zaapelowa\ o nie odrzucanie tej uchwaly, bo tak naprawdE
2adnego z zadan nie da siE wyrzucid. Potrzeby s4 duZe, ale s4 prowadzone rozmowy na temat
sprzeda|y grunt6w i wtedy radni bqdq decydowa6, czy dac na kolektory, czy robi6 drobne
zadania. Zadania zawarte w tej uchwale to nie jest widzimisie Burmistrza, ale efekt dzialania
radnych.

Radny Adam Czajor podtrzymuje proSbq o przerwQ, poniewaZ radni chcq to
przedyskutowa6. Burmistrz ma du2o racji, ale byl czas poprosi6 radych na spotkanie
i przedyskutowac tE sprawg. Radny nie wiedzial, czy Burmistrz przedstawi jakiel zmrany, czy
nre; czy bqdzie z radnymi na ten temat dyskutowal, czy nie.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze Burmistrz Piszczek powinien byi rzecznikiem
prasowym.

PrzewodniczqcyRady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 12rs oglosil przerwE
trwaj4c4 do godziny 72".
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Burmistrz Marek Wolski poprosil jeszcze o 10 minut przerwy i spotkanie siq
przewodnic zqcy ch klub6w z Burmistrzem.

Radna Maria Barariska r6wnie2 poprosila o 10 minut przerwy i spotkanie
przewodnic zqcv ch k1ub6w z Burmi strzem.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1226 oglosil przerwQ
trwaj4c4 do godziny 1 305.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zapytaL radnego ZiEbiriskiego, czy
podtrzymuje sw6j wniosek i czy jest to wniosek formalny.

Radny Jan Ziqbiftski odpowiedzial, 2e podtrzymuje sw6j wniosek i jest to wniosek
formalny.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad wnioskiem o odrzucenie uchwaly w caloSci.
W glosowaniu wziplo udzial20 radnych.

Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - 9

Wniosek zostal przyj €ty.
Uchwala zostala odrzucona w caloSci.

Ad. 15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna Janina Szreniawa zapytala, dlaczego radny Kruk rezygnuje. To jest bardzo

powazna komisja i nie moZna sobie tak wychodzid.
Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzia\ 19 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg Nr LV/411/10 w sprawie przyjgcia

rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastqpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - I
Wstrzymalo siq - 3
/Uchwala nr LY I 4 | I / I 0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Faryna w imieniu Klubu Radnych PiS zglosil kandydaturg radnego

Mariana Zimocha do Komisji Rewizyjnej.
Radny Marian Zimoch v,ryrazil zgodE.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr LV/412l10 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:
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Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nr LYl4l2ll0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wysokoSci Srednich wynagrodzef nauczycieli na

poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez GminE
.lEdrzejow.

Uwag nie zgloszono.

Ad. 18.
Rozpatrzenie wynikow przeprowadzonej przez Komisjq Rewizyjn4 Rady Miejskiej

w JEdrzejowie, kontroli zasadnoSci sporzqdzania dokumentacji technicznei na inwestycje
niezrealizowane w okresie od2004 do 2008 roku.

Uwag nie zgloszono.

Ad. 19.
,,Komisja Rewizyjna stwierdzila brak kontroli ze slrony Urzqdu Miejskiego nad

terminami wa2noici dokumentacji technicznej a takZe terminami utraQ waznofci pozwoleit na
budowq. W zwiqzku z powyZszym Komisja zaleca bieZqce monitorowanie wainoSci dokumentac.ji
technicznych oraz pozwoleri na budowq. W przypadku stwierdzenia, iz termin wa2noici
tlokumentacji uplyua a Gmina nie pozyskala dofinansowania zewnetrznego na inv,estycje,
Komisja zobowiqzuje organ wykonawczy, aby wystr.pil w wnioskiem do Rady Miejskiej celem
zabezpieczenia irodk1w finansowych na ten cel".

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyst4pila do glosowania nad przyjEciem zaleceh
pokontrolnych:
W glosowaniu wziqlo udzial18 radnych.
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siq - 2
Zalecenia poko ntro lne zostaty przyj pte.

Ad .20 .
Sprawozdanie z pracy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie w roku 2009.
Uwag nie zgloszono.

A d . 2 l .
Sprawozdanie zpracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie w roku 2009.
Uwag nie zgloszono.

A.d.22.
Sprawozdanie z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrown i Opieki Spolecznej Rady

Miejskiej w.Iqdrzejowie w roku 2009.
Uwag nie zgloszono.
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Ad.23 .
Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejskq Rady Miejskiej

w.Igdrzejowie w roku 2009.
Uwag nie zgloszono.

Ad.24.
Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady

Miejskiej w JEdrzejowie w roku 2009.
Uwag nie zgloszono.

Ad .25 .
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze odpowredzi na interpelacje udzieli pisemnie.

Ad.26.
Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, jaka jest sytuacja prawna drogi dojazdowej do

Ksi42e- Skroniowa Dolnego, od przejazdu kolej owe go ; czy j u2 j est przejgta?
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e na Srodg w przyszlym tygodniu jest

um6wione spotkanie w tej sprawie z PKP oddzial, Kielce.
Radny Adam Czajor poprosil Burmistrza Piszczka o ustalenie terminu komisii odnoSnie

zmiany organizacji ruchu na ul. Dr. Kwarty.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e poinformuje o terminie.

A.d.27.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1320

zamknql obrady LV sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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